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§ 5  Farsta behöver en parkourpark 

Svar på medborgarförslag 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på ett 

medborgarförslag från Anna Augustinsson om att Farsta behöver en parkourpark. 

 

Ärendet 

I ett medborgarförslag menar Anna Augustinsson att Farsta behöver en parkourpark. Antalet 

barn i åldern 7-14 år ökar, och parklekarna är mest för de yngre barnen. Barnfetman minskar 

inte men det gör däremot den spontana rörelsen. En parkourpark skulle kunna anläggas på 

Farstaängen, vid skolan och ängen i Fagersjö eller på Gubbängsfältet. 

 

Förvaltningen instämmer i att parkour kan vara en rolig aktivitet som ökar barns och 

ungdomars lust till spontan rörelse, vilket är positivt. Farstaängen planeras att inom några år 

bli en del av en större stadsdelspark där det kan bli möjligt att inrymma parkour eller någon 

annan form av hinderbana. I trafikkontorets förslag till utveckling av Magelungens 

strandpromenad finns bland annat ett område för skogsparkour. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2017-08-24. 

Dnr 1.2.4-268/2017 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

 

 

  


